

訂購表 / Order Form

To Sales Representative 致營業員 : _____	Order Date 訂購日期 : _____	Page 頁數 : _____ / _____

Customer Code 客戶賬號 : _____	Order by 訂購人姓名 : _____	Contact No 聯絡電話 : _____
Company Name 公司名稱 : _____		
Delivery Address 送貨地址 : _____		
Remarks 備註 : _____		

Please kindly write down the items that you want to order, our sales representative will get back to you by phone to confirm.
 請將閣下所需訂購的貨品填在以下表格內，我司同事收到訂單後，將盡快與閣下確認訂單。

	Item Code 貨品編號	Description 貨品名稱	Qty 數量	Unit Price 售價 (HK\$)	Total Amount 總金額 (HK\$)
1	FW				
2	FW				
3	FW				
4	FW				
5	FW				
6	FW				
7	FW				
8	FW				
9	FW				
10	FW				
11	FW				
12	FW				
Sub Total 總金額 :					

- Burotech offers absolutely free delivery for orders \$500 or above. A fee of \$50 will be charges for orders under \$500.
 普德為訂購金額達港幣\$500元或以上的訂單，提供免費送貨服務。而金額在港幣\$500元或以下，便需收取港幣\$50元之運費。
- Price are excluded upstairs charge. A delivery fee \$6 per unit per floor shall be applied for deliveries in buildings with no lift service and the delivery fee will be charges when the delivery address is confirmed.
 售價不包括搬樓梯，如有需要每一層每一產品單位收取港幣\$6元的附加費用，此額外附加費同時適用於大廈內沒有電梯提供或電梯未能直達之地方。
- Deliveries will be made from 9:00am to 6:00pm, Monday to Friday, and 9:00am to 1:00pm on Saturdays (excluding Hong Kong public holidays).
 送貨時間為星期一至五早上9時至下午6時，星期六早上9時至下午1時 (公眾假期除外)。
- Deliveries to key commercial and industrial areas within 2 days, non-commercial and non-industrial area once a week, deliveries to Chek Lap Kok/Tung Chung/ Container Port once a month.
 主要工商區兩天內送貨，非主區每星期一次，而機場、東涌、偏遠地區每月送貨一次。
- If you have any enquiries, please e-mail to burotech@burotech.com or call (852) 2763 1383 for details.
 如有任何疑問，可直接電郵至burotech@burotech.com 或致電 (852) 2763 1383 客戶服務熱線查詢。